

Protokoll fört vid styrelsemöte för Grums Badmintonklubb 120424

Närvarande: Thomas Belsing, Tommie Nederman, Peter Hjærtquist, Amanda Nederman, Jessica Andersson, Cecilia Persson

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnat av ordföranden Thomas Belsing.

§2 Dagordningens fastställande

Punkterna ”Träningsavslutning” och ”Vänern Grand Prix” lades till.

§3 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes.

§4 Ekonomi

Vi har nu sammanlagt runt 27 000kr på kontot och i kontanter. Säsongen ut väntas inkomster på runt 20 000kr och utgifter på 17 000kr.

§5 Tävlingsrapporter

Sedan senaste mötet har vi deltagit vid:

Serien:

Grums 1 - Uddevalla BMK 4 - 4

Örebro BK 2 - Grums 1 3 - 5

Klubbmästerskapen:

Victor Nederman 1:a HSS

Malin Elvin 1:a DSU13

Malin Elvin/Stina Persson 1:a DDU13

Gustav Aronsson 1:a HSU15

Victor N/Isabelle R 1:a MDU15

Fredrik M/Tommie N 1:a HDS

Amanda Nederman 1:a DSS

Amanda Nederman/Malin S 1:a DDS

Amanda Nederman/Victor Nederman 1:a MDS

Vårblixten i Kinnekulle

U15 SM i Skogås

U17 SM i Täby

Vänern Grand Prix: (Sammanslagning av flera tävlingar)

Amanda Nederman 1:a DB

Johan Belsing 1:a HU13

Victor Nederman 2:a HB

Oscar Aronsson 4:a HB

Skol-SM:

Amanda Nederman/Malin Söderkvist 1:a DD gymn åk 3

Svenska Cupen:

Malin Elvin/Mimmi T (ChBs) 3:a DD -00

- §6 **Hemsidan**
Ordningen i menyn bör ses över då den inte är så logisk.
- §7 **Jubiléet**
Vi ska ha tårta, fika, kaffe, saft, korv&bröd, priser (vinnare tipspromenad, maskeradbadminton och bästa utklädnad), utställning av gamla klubbkläder och bilder.
- §8 **Bollar till nästa säsong**
Tomas begär offert från RSL, Yonex och Fukuda.
- §9 **500-klubben**
Vi tar upp arbetet igen nästa säsong. Fotografi från avslutningen ska skickas ut till sponsorerna. Tommie ordnar fotot.
- §10 **Serielag nästa säsong?**
Tommie anmäler ett serielag till division 3. Vi föreslår att få ha seriesammandrag 1-2 september 2012.
- §11 **Säsongs-, träningsavslutning**
Lördagsträningarna är slut. Onsdagsträningarna fortsätter hela maj och måndagsträningarna fortsätter tills vidare. Tommie lägger in en nyhet på hemsidan.
- §12 **Vänern Grand Prix**
Dygnslaget kommer ej vara del av Vänern Grand Prix kommande säsong. Dels pga diskrimineringen med ojämnt fördelade prispengar mellan herrar och damer men också då Dygnslaget redan är lagom stor.
- §13 **Nästa möte**
Nästa möte är 29/5 18.30.
- §14 **Mötets avslutande**
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

justeras

.....
Peter Hjærtquist

.....
Thomas Belsing